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Från: Liz Sandgren 
Skickat: den 24 november 2023 17:37
Till: Märta Lünnér 
Ämne: [EXTERN]: Sv: Frågor konsekvensanalys Malmö stad

 

Hej Märta, 

 

Här kommer Studiefrämjandet Skåne-Blekinges analys

 

Statsbidraget 2023 och preliminär bedömning för2024-2025-2026. 

Vi kommer inte att göra några neddragningar under 2024 och budgeterar ett
underskott om ca 7 miljoner kronor för 2024 för hela avdelningen. Under 2024 görs
en organisationsöversyn som med stor sannolikhet kommer att resultera i en
omorganisering för hela Studiefrämjandet där vi antingen formar en
enledsorganisation eller ett antal men färre organisationer än de 15 vi har idag. 

 

Personalresurser och lokaler i Malmö 2024-2025-2026? 

Vi räknar med att fram till 2026 sänka kostnaderna med ca 40–45 % (beroende på
inflation och ränteläge). Våra stora kostnader är personal och lokaler. Vi har en stor
lokal i Malmö som vi förhyr av MKB. Den ligger i Sofielund, en station från
Rosengård, i stadens kulturljudzon. Vi tycker att vi är en viktig mötesplats för
Malmöbor men vi ser att den totala kostnaden för lokalen är bekymmersam.
Inkluderas samtliga kostnader för huset landar vi på ca 5,5 miljoner kronor. Vi har
de senaste åren erhållit ca 2 miljoner kr i kommunala bidrag från Malmö Stad.  Vi
behöver göra en översyn här. Vi har många replokaler samt en stor scen där vi kan



ha konserter och föreläsningar. Vi har även tre danssalar men lokalen rymmer även
andra rum för cirkelverksamhet samt en kontorsdel. Lokalen har ett stort värde för
att vi ska kunna göra verksamhet och mycket sker i huset som sjuder av liv! Vi
kommer under 2024 att ha en dialog med fastighetsägaren för att se om vi kan hitta
någon bra lösning. Mindre yta, har staden ett uppdrag vi kan göra i lokalen dagtid
som skulle kunna göra att vi kan behålla lokalerna i sin helhet?  Lokalen har ett
stort renoveringsbehov. 

 

Allmänna eller specifika effekter för olika delar av verksamheten? 

Vi kommer att utöka vårt arbete i socioekonomiskt utsatta områden i Malmö och
där utveckla verksamhet tillsammans med utrikesfödda och ser samhällsnyttan som
viktig. 

Vi har en mycket fint upparbetad musikverksamhet med stor ”in house” -
kompetens. Vi vill gärna utveckla musikverksamheten i huset i Malmö för att
genrebredda och skapa en mer flexibel musikscen. Arbetet med specifika effekter
för olika delar av verksamheten kommer att formas under 2024 och 2025. 

 

Med vänliga hälsningar och önskan om en trevlig helg! 

 

 

Liz Sandgren

Verksamhetschef

Studiefrämjandet Skåne-Blekinge

Mail nr 2:

 

Hej igen Märta,

 

Ett litet tillägg i textmassan som kan vara av vikt för politiken att veta om. Om vi
ställer om vår verksamhet till att i högre grad än i dag arbeta med utanförskap, i
socioekonomiskt utsatta områden, med att förebygga psykisk ohälsa osv. så
kommer verksamhetsvolymerna att sjunka drastiskt eftersom verksamheten är
resurskrävande. 

 

Mvh 



 

Liz Sandgren

Verksamhetschef

Studiefrämjandet Skåne-Blekinge

 

 

Från: Märta Lünnér <marta.lunner@malmo.se> 
Skickat: den 21 november 2023 15:17
Till: Frida.trollmyr@abf.se; hanna.bjork <hanna.bjork@nbv.se>; Charlott
Johansson <charlott.johansson@folkuniversitetet.se>; Frida Rosen Babarik
<frida.rosenbabarik@bilda.nu>; Liz Sandgren
<liz.sandgren@studieframjandet.se>; Sara Cederlund
>; Margareta Clarén <margareta.claren@sensus.se>; Jassim Ahmadi
<Jassim.ahmadi@ibnrushd.se>
Ämne: Frågor konsekvensanalys Malmö stad

 

Studieförbunden i Malmö

 

Hej!

 

Malmö kulturnämnd har gett ett uppdrag till kulturförvaltningen att ta fram en
konsekvensanalys om effekterna av den aviserade nedskärningen av de statliga
anslagen till studieförbunden.

Ur ett Malmö-stad-perspektiv gäller frågan främst hur folkbildningsverksamheten i
Malmö kan påverkas, både på kortare sikt nästa år och över den aktuella
treårsperioden 2024-2026.

Vår återrapportering ska lämnas i december 2023.

 

Vi har haft kontakt med referensgruppen i Malmö för att stämma av vilken
information kan vara möjlig att ta fram i nuläget. I övrigt har vi tagit del av olika
uttalanden från Studieförbunden, FBR och SISAM. Vi förstår att studieförbunden
har olika förutsättningar och att det kan vara svårt att direkt ge en komplett bild av
prioriteringar och effekter på kort och lång sikt.  
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Vi har fångat upp den input som vi fått i ansökningarna för 2024 (som inkom för
några veckor sedan). 

Vi ber er – så långt det är möjligt för er – att fördjupa/komplettera med följande:  

Hur bedömer ni att den aviserade neddragningen av statsbidragen påverkar
studieförbundets folkbildningsverksamhet och ekonomi avseende Malmö, jämfört
med 2023:  

• Statsbidraget 2023 och preliminär bedömning för2024-2025-2026. 
• Personalresurser och lokaler i Malmö 2024-2025-2026? 
• Allmänna eller specifika effekter för olika delar av verksamheten? 

 

Vi har en kort deadline, och ber därför om svar inom en vecka (28/11).

 

Tack på förhand!

 

Hälsningar

 

Märta Lünnér

Utvecklingssekreterare

 

MALMÖ STAD

Kulturförvaltningen

Administrativa avdelningen

Kulturstrategiska enheten

Sektionen för kulturstöd och analys

205 80 Malmö

 

Besöksadress:



Baltzarsgatan 31

040-344855

marta.lunner@malmo.se

www.malmo.se/kultur

 

Kulturnämnden hanterar personuppgifter i enlighet med EU:s dataskyddsförordning
(2016/679). Läs mer på malmo.se/personuppgifter
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